

THE GARLAND COMPANY, INC.

Safety Data Sheet (SDS)

Article No.: 200001

Version: 2015.1

June 1, 2015

Dear Customer:

According to Federal Regulations, Garland roofing products commercially available under the following names:

Dura-Walk Polyester Tape
Filter Drain 110
GarMesh
Grip Polyester Firm/Soft
Glass Cant

HPR Polyscrim Plus
HPR Aqua Shield
Neoprene Pipe Boot
One Way Vent

Oasis Soil Blends
Roofing Granules
Root Reinforcement 210
Ulti-Mat

... meet the **OSHA definition of an "Article" under 29 CFR 1910.1200(c) and does not require a Safety Data Sheet (SDS) as indicated under 29 CFR 1010.1200(b)(6)(v).**

Articles of Manufacture are defined as: "... a manufactured item which is formed to a specific shape or design during manufacture, which has end use functions depending in whole or in part upon its shape or design during end use and which does not release or otherwise result in exposure to a hazardous chemical under normal conditions of use."

As the above products fall under the definition of Articles of Manufacture, there is no need for a SDS. Therefore, no SDS has been forwarded to your attention. This helps us greatly in our efforts to reduce the amount of paper we use, and in turn to preserve our natural resources.

If you have any questions regarding the above, please call our Environmental, Health, & Safety Department at 1-800-762-8225 ext 3529.

Sincerely,

THE GARLAND COMPANY, INC.

Bill Belardo

THE GARLAND COMPANY, INC.

Fiche de données de sécurité (FDS)

Article N° : 200001

Version : 2015.1

1^{er} juin 2015

Cher client,

Conformément à la réglementation fédérale, les produits pour toiture de Garland, commercialement disponibles sous les appellations qui suivent :

Dura-Walk Polyester Tape	HPR Polyscrim Plus	Oasis Soil Blends
Filter Drain 110	HPR Aqua Shield	Roofing Granules
GarMesh	Neoprene Pipe Boot	Root Reinforcement 210
Grip Polyester Firm/Soft	One Way Vent	Ulti-Mat
Glass Cant		

... rencontrent la **définition d'« Article » de l'OSHA dans les termes de 29 CFR 1910.1200(c) et font l'objet d'une dérogation en termes d'obligation de fournir une Fiche de données de sécurité (FDS), comme il est indiqué dans 29 CFR 1010.1200(b)(6)(v).**

Un article manufacturé est défini comme étant un : « ... article fabriqué selon une forme ou une conception qui lui confère une destination spécifique et dont l'usage, en des conditions normales, et l'installation, si celle-ci est nécessaire pour l'usage auquel il est destiné, n'entraînent pas le rejet de produits dangereux ni aucune forme de contact d'un individu avec ces produits. »

Pour toute question soulevée par la présente, veuillez contacter notre Département Environnement, santé et sécurité au 1800-762-8225, poste 3529.

Cordialement,

THE GARLAND COMPANY, INC.

Bill Belardo